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                                                        Z A P I S N I K 

                                                          

20. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   odrţane  30. srpnja 2020.godine u 

Vijećnici Grada Paga s poĉetkom u 11,00 sati. 

 

 PRISUTNI:   Jasna Magaš, Borko Oguić, Franĉi  Bukša, Igor Karavanić, Stipe Ţunić,   

                       Branimir Paro Vidolin, Dario Grašo, Ţeljko  Marţić, Toni  Herenda, Domagoj  

                       Viĉević   i    Edo Komadina  

ODSUTNI:    Draţen  Crljenko i   Veljko Pernar 

OSTALI:       gradonaĉelnik  Ante Fabijanić, zamjenik gradonaĉelnika Davor Fabijanić,   

                      proĉelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić, proĉelnica Upravnog odjela  za  

                      komunalni sustav i imovinsko pravne poslove Ana Šupraha, proĉelnik  

                      Upravnog odjela za proraĉun i financije Diogen Šuljić, proĉelnica Upravnog  

                      odjela za prostorno ureĊenje i gospodarstvo Marija Radoslović, direktor  

                      Komunalnog društva Pag d.o.o. Ante Ĉemeljić, direktorica Ĉistoće d.o.o. Pag  

                      Mirjana Tiĉić, predstavnik PAG II d.o.o. Darijo Šupraha, ravnateljica Djeĉjeg  

                      vrtića  „Paški mališani“ Pag Ljubica Fabijanić,  predstavnica Crvenog kriţa-  

                      GDCK  Pag Helena Grubišić,  ovlašteni inţenjer elektrotehnike Andreja  

                      Fabijanić i novinar Radio Paga Ante Donadić 

 

        Predsjednica Vijeća konstatira da je sjednici Vijeća nazoĉno  7 vijećnika i da se mogu 

donositi pravovaljane odluke. 

 

 

- verifikacija zapisnika 19.  sjednice Gradskog vijeća 

 

           Predsjednica Vijeća dala je zapisnik  19.   sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju. 

          Obzirom da nitko nije imao primjedbu na zapisnik nakon prebrojavanja glasova 

predsjednica je konstatirala da je sa 7 glasova „za“  (jednoglasno)   usvojen zapisnik 19. 

sjednice Gradskog vijeća odrţane  23. lipnja  2020.godine. 

 

    Došli vijećnici Domagoj Viĉević, Dario Grašo ,Edo Komadina  i Toni Herenda te je 

sjednici nazoĉno 11 vijećnika 

 

Usvajanje dnevnog reda 

 

           Predsjednica Vijeća dala je predloţeni dnevni red na usvajanje te nakon prebrojavanja 

glasova konstatirala   da su vijećnici s 11 glasova „za“  ( jednoglasno) usvojili slijedeći  

                              

                             D n e v n i   r e d 

Prijedlozi: 

1.Razmatranje Izvještaja o radu za razdoblje srpanj-prosinac 2019.godine: 

      1.1.Komunalnog društva Pag d.o.o. 

      1.2.Ĉistoće Pag d.o.o. 

      1.3.Paga II d.o.o 

      1.4.Djeĉijeg vrtića „Paški mališani“ Pag 

      1.5.Gradske  knjiţnice Pag 

      1.6. Hrvatski crveni kriţ – GDK Pag 
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2. Godišnji Izvještaj o izvršenju Proraĉuna Grada Paga za 2019. godinu, 

2.1. Izvješće o izvršenju programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za  

     2019.godinu, 

2.2. Izvješće o izvršenju Programa  odrţavanja komunalne infrastrukture za 2019.godinu, 

3.   II Izmjene i dopune PRORAĈUNA GRADA PAGA za 2020.godinu i projekcije  

       za 2021. i 2022. godinu, 

3.1.  I  Izmjene PROGRAMA gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture  

        Grada Paga   za 2020. godinu, 

3.2.  I Izmjene i dopune PROGRAMA odrţavanja komunalne infrastrukture  na podruĉju  

        Grada Paga za 2020 godinu, 

4. ODLUKA o kratkoroĉnom zaduţenju putem okvirnog kredita po poslovnom raĉunu, 

5. ODLUKA o korištenju  dijela naplaćenih sredstava komunalnog doprinosa i komunalne  

    naknade za druge namjene razliĉite od namjena propisanih ĉlankom 76. i 91. Zakona o  

    komunalnom gospodarstvu (NN broj 68/18, 110/18 i 32/20), 

6. ODLUKA o djelomiĉnom oslobaĊanju od plaćanja naknade za javne površine na podruĉju       

    Grada Paga, 

7. ODLUKA  o  rasporeĊivanju sredstava za financiranje politiĉkih stranaka i nezavisnih  

     vijećnika zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Paga za 2020. godinu, 

8. ODLUKA o potpisivanju Dodatka br. 1. Ugovora o pruţanju energetske usluge u uštedi  

     elektriĉne energije u javnoj rasvjeti Grada Paga, 

9.  ODLUKA o davanju suglasnosti  za potpisivanje i realizaciju Ugovora o dodjeli  

      bespovratnih sredstava iz Programa ulaganja u zajednici Ministarstva regionalnog razvoja 

      i fondova Europske unije, 

10.  ODLUKA o raspisivanju javnog natjeĉaja za prodaju zemljišta u vlasništvu Grada Paga, 

11. ODLUKA o utvrĊivanju svojstva nerazvrstane ceste  javnog dobra u općoj uporabi 

      NC 11 (2259 k.o. Kolan), 

12. ODLUKA o utvrĊivanju svojstva nerazvrstane ceste javnog dobra u općoj uporabi 

      NC 14 (16648 k.o. Pag), 

13. ODLUKA o utvrĊivanju svojstva nerazvrstane ceste javnog dobra u općoj uporabi 

      NC 15 (16649 k.o. Pag), 

14. ODLUKA o utvrĊivanju svojstva nerazvrstane ceste javnog dobra u općoj uporabi 

      NC 21 (10696 k.o. Pag), 

15. ODLUKA o utvrĊivanju svojstva nerazvrstane ceste javnog dobra u općoj uporabi 

      NC 23 (Košljun), 

16. ODLUKA o utvrĊivanju svojstva nerazvrstane ceste javnog dobra u općoj uporabi 

      NC 24 (Vodice k.o. Pag), 

-Vijećniĉka  pitanja.                           

 

 

AD - 1.RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA O RADU ZA RAZDOBLJE SRPANJ-PROSINAC  

           2019.GODINE: 

      1.1.Komunalnog društva Pag d.o.o. 

      

        Ante Ĉemeljić – Sve je napisano u podnesenom izvješću te stojim na raspolaganju za 

pitanja vijećnika. 

       Stipe Ţunić – tko je zaduţen za  odrţavanje i upravljanje oborinskim kanalima na 

podruĉju Grada Paga i na koji naĉin se  odrţavaju. Znamo da ĉesto kad pada velika kiša 

dolazi do izlijevanja vode na podruĉju kod marketa Lorenco, na obali kod „Malog kafea“ i 

drugdje. 
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       Ante Ĉemlejić – za upravljanje i odrţavanje oborinskih kanala  zaduţena je lokalna 

samouprava. 

       Ante Fabijanić -  razgovarali smo sa Hrvatskim vodama  za sufinanciranje tri projekta za 

što smo dobili i zeleno svjetlo za te projekte. Radi se o projektima kod hotela Bellewue te na 

Goliji i kod  škole. 

       Domagoj Viĉević – Koliko sredstava temeljem  presude  suda Općina Kolan  uplaćuje 

Komunalnom društvu Pag? 

       Ante Ĉemeljić – uplate se vrše  u iznosu od  oko 90.000,00 kuna mjeseĉno i uplaćuju se 

redovno temeljem ugovorene dinamike. 

       Branimir Paro Vidolin – Što je sa novopostavljenom pumpom  kod hotela Pagus. Da li je 

ona u funkciji? 

       Ante Ĉemeljić – morali smo obustaviti radove obzirom da  u procesu prikupljanja 

dokumentacije nisu planirani niti napravljeni geomehaniĉki istraţni radovi. U tijeku je 

natjeĉaj za pilotiranje odnosno temeljenje  pumpne stanice. 

      Ţeljko Marţić -   Kako funkcionira novo izgraĊeni bajpas na vodovodnoj mreţi na  

podruĉju Sv. Duha? 

       Ante Ĉemeljić -   On je testiran prošle godina na ljeto te kasnije kroz godinu i radi bez 

problema iako je u  trenutno u funkciji i stari sustav. 

 

       Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 11 glasova „za“  

(jednoglasno) donijeli 

                                                    Z A K L J U Č A K 

 

          Prihvaća se IZVJEŠTAJ o radu KOMUNALNOG DRUŠTVA Pag d.o.o. za  razdoblje  

od 1.srpnja do 31. prosinca  2019.godine.    

 

 

1.2.Ĉistoće Pag d.o.o. 

  

        Mirjana Tiĉić – Sve je detaljno napisano u Izvještaju te stojim na raspolaganju  za pitanja 

vijećnika. 

        Franĉi Bukša –zanimaju me neke stavke navedene u Izvješću, a to su: ostali vanjski 

troškovi i poštarina  76.000,00 kuna,   odrţavanje programa 43.000,00 kuna   i ostali troškovi 

za zaposlenike  150.000,00 kuna. Molim pojašnjenje tih stavki. 

        Mirjana Tiĉić-  Šalju se raĉuni  opomene. Na iznos poštarine ne moţemo utjecati. Svaka 

preporuĉena pošiljka košta 15.00 kuna. Što se tiĉe odrţavanja programa to je odrţavanje 

program a u kojem radimo. On se stalno nadopunjuje i proširuje. Ostali troškovi za 

zaposlenike su troškovi regresa, boţićnice, jubilarnih nagrada odnosno troškovi koji se 

isplaćuju zaposlenicima temeljem  kolektivnog ugovora. 

        Domagoj Viĉević –  Izraĉun odvoza komunalnog otpada je nelegalan no obzirom na 

turistiĉku sezonu ovakvu kakva je izazvana korona virusom  zanima me da li ćete  za 

turistiĉke leţajeve obraĉunavati po  punom iznosu ili će  se ići na smanjenje obraĉuna? 

        Mirjana Tiĉić – cijena je smanjena za 50%. 
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       Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici da su vijećnici s 9 

glasova „za“  i 2 „suzdrţana“ glasa donijeli 

 

                                                    Z A K L J U Č A K 

     

            Prihvaća se IZVJEŠTAJ o radu  ĈISTOĆE PAG  d.o.o. za  razdoblje  od  1.srpnja do 

31. prosinca  2019.godine.    

 
 

   1.3.Paga II d.o.o 

 

      Dario Šupraha –  Obzirom da direktor gospodin Ivica Fabijanić danas nije mogao biti 

prisutan na sjednici zamoljen sam da na sjednici Vijeća budem ja te stojim vijećnicima  na 

raspolaganju za pitanja. 

      Branimir Paro Vidolin – Postoji problem kod parkirnih aparata koji ne mogu primiti 

papirnati novac. Što je sa tim? 

      Darijo Šupraha –  Već dvije godine  imamo aparate, osim dva aparata koji su pomoćni , 

koji su programirani da mogu primiti bilo koje sredstvo plaćanja, kao i sms porukom  a  od 

ove godine smo omogućili i naplatu putem aplikacije pay blue koju ima cijela Europa. Dakle 

sve moguće varijante koje postoje  za naplatu parkirališta smo uveli. 

      Franĉi Bukša –  Usluge podizvoĊaĉa u iznosu od cca 100 000 eura. Da li su to tvrtke sa 

otoka ili izvan Paga. Da lije moguće da te poslove što više obavljaju tvrtke registrirane na 

podruĉju Paga. 

      Darijo Šupraha –  U 90% sluĉajeva su to tvrtke koje su registrirane na Pagu a radi se o 

tvrtkama koje imaju opremu kao što su npr. veliki bageri i dr. što PAG II nema, a ostalo su 

izvoĊaĉi koji moraju doći  iz drugih podruĉja  obzirom odreĊene  poslove takvih tvrtki  nema 

na  našem podruĉju. To su razni servisi i dr. 

      Domagoj Viĉević – GraĊevinski radovi iznosa cca 2 milijuna kuna od ukupno 3,3 milijuna 

kuna. Volio bih da se u Izvješću navede  o kojim radovima se radi i koliko je  pojedinaĉno 

utrošeno za te radove. Molio bih da to  bude u  specificirano u  slijedećem izvješću. 

         

        Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                    Z A K L J U Č A K 

 

          Prihvaća se IZVJEŠTAJ o radu  PAGA II d.o.o. za  razdoblje  od 1.srpnja do 31. 

prosinca  2019.godine.    
 

 

      1.4.Djeĉijeg vrtić „Paški mališani“ Pag 

 

      Ljubica Fabijanić -  U izvješću je sve detaljno napisano te stojim na raspolaganju za 

pitanja vijećnika. 

      Stipe Ţunić – Imam informaciju da su za svibanj  kada su djeca u vrtiću  boravila pet dana 

ispostavljeni  raĉuna u punom iznosu. Zašto je tako? 
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      Ljubica Fabjanić- Cijena vrtića se smanjila za oţujak i travanj po iznimnoj odluci 

Gradskog vijeća za taj period dok se za svibanj  ispostavio raĉun po  vaţećoj odluci ovog 

Vijeća. Naplatilo se samo  za dane  za koje je dijete pohaĊalo vrtić. Preporuka HZJZ je bila da 

u to vrijeme tko moţe ne pohaĊa vrtić o ĉemu su odluĉivali roditelji. Vrtić je konstantno radio 

i bili smo na raspolaganju za one koji su odluĉili koristiti vrtić. 

      Borko Oguić – Hoćete li smanjiti cijenu vrtića za svibanj? 

      Ljubica Fabijanić – Vrtić ne odluĉuje o naplati usluga već o tome odluĉuje ovo tijelo 

odluĉuje o cijeni vrtića. Raĉuni  su izdani i ne znam da li se retroaktivno mogu smanjiti. 

    Borko Oguić -  Da li ste  pismeno zatraţili  od Gradskog vijeća smanjenje cijene ? 

    Ljubica Fabijanić – Ne. 

        

       Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                    Z A K L J U Č A K 

 

          Prihvaća se IZVJEŠTAJ o radu Djeĉjeg vrtića PAŠKI MALIŠANI Pag za  razdoblje  

od    1.srpnja do 31. prosinca  2019.godine.   

 

 

       Izašao vijećnik Edo Komadina te je sjednici nazoĉno 10 vijećnika. 

 

 

      1.5.Gradske  knjiţnice Pag 

 

         Predsjednica Vijeća Jasna Magaš izvijestila je ĉlanove Vijeća da se ravnatelj Gradske 

knjiţnice  gospodin Vlatko Majić opravdao za izostanak sa sjednice. 

         Franĉi Bukša -  U Izvještaju nisu evidentirani rashodi za zaposlene. Interesira me koliki 

su ti rashodi. Gradska knjiţnica stalno dokupljuje knjige te me interesira da li imaju dovoljno 

prostora za sve te knjige? 

       Ante Fabijanić -  Prostor im postaje tijesan te  ćemo morati razmisliti o eventualno 

novom prostoru. 

 

       Izašao vijećnik Edo Komadina te je sjednici nazoĉno 10 vijećnika. 

 

        Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 10 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                    Z A K L J U Č A K 

 

          Prihvaća se IZVJEŠTAJ o radu GRADSKE KNJIŢNICE Pag za  razdoblje  od    

1.srpnja do 31. prosinca  2019.godine.   

 

 

  Vratio se vijećnik Edo Komadina te je sjednici nazoĉno 11 vijećnika. 
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   1.6. Hrvatski crveni kriţ – GDK Pag 

 

          Helena Grubišić – U izvještaju je sve navedeno te stojim na raspolaganje za pitanja 

vijećnika. 

         Domagoj Viĉević – pohvalio bih rad Crvenog kriţa pogotovo za vrijeme korone i  

zahvaljujem  svima na radu. 

       Ante Fabijanić – TakoĊer  pohvaljujem rad Crvenog  kriţa i to  što ste bili na 

raspolaganju  dvadesetĉetiri sata. 

     

        Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                    

                                                              Z A K L J U Ĉ A K 

 

          Prihvaća se IZVJEŠTAJ o radu HRVATSKOG CRVENOG KRIŢA- Gradskog društva 

Crvenog kriţa Pag za  razdoblje  od  1.sijeĉnja do 31. prosinca  2019.godine.   

 

        Dario Grašo –  Zašto na današnjoj sjednici nema izvještaja o radu Radio Paga? 

        Jasna Magaš – Nije dostavljen na vrijeme kada su se otpremali materijali za sjednicu 

Vijeća. 

       Domagoj Viĉević – nedopustivo je da se  direktorica tako  ponaša prema instituciji 

Gradskog vijeća. Mogla ga je dostaviti naknadno. 

       Jasna Magaš - dostavljen je naknadno i stoga  ga nisam htjela uvrstiti u dnevni red 

današnje sjednice. Ako su svi mogli dostaviti na vrijeme mogla je i ona. 

         Franĉi Bukša – Ona to radi uĉestalo. Ona konstantno omalovaţava ovu instituciju. 

 

 

        Obzirom na prisustvo predlagateljice Odluke, ravnateljice Djeĉjeg vrtića „Paški 

mališani“  predsjednica Vijeća je preloţila  da se  toĉka  9.  usvojenog Dnevnog reda razmatra 

odmah nakon prve  toĉe što su vijećnici prihvatili.  

 

AD -  9.  ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI  ZA POTPISIVANJE I REALIZACIJU  

               UGOVORA O DODJELI   BESPOVRATNIH SREDSTAVA IZ PROGRAMA  

                ULAGANJA U ZAJEDNICI MINISTARSTVA REGIONALNOG RAZVOJA 

                 I FONDOVA EUROPSKE UNIJE 

 

            Ljubica Fabijanić – Djeĉji vrtića „Paški mališani“   odazvao se na javni poziv za 

dobivanje sredstava iz Programa ulaganja u zajednicu Ministarstva regionalnog razvoja i 

fondova Europske unije. Na objavljeni javni poziv Djeĉji vrtić je uputio zahtjev i dostavio svu 

potrebnu dokumentaciju za dobivanje bespovratnih sredstava namijenjenih za promjenu 

ograde na balkonu zgrade vrtića. Za tu namjenu iz Programa ulaganja u zajednici Ministarstva 

regionalnog razvoja i fondova Europske unije vrtiću je odobren iznos od 150.000,00 kuna. 

           Stipe Ţunić- pohvalio bih sve projekte za koje se dobiju bespovratna sredstva  iz EU 

fondova.  Vrtić je napravljen pred dvije godine i u njegovu izgradnju je uloţeno mnogo 

novaca, a ograda je rĊava.Smatram da bi trebalo tuţiti izvoĊaĉa radova za  naknadu štete za 

sve loše obavljene poslove na djeĉjem vrtiću pa tako i za nekvalitetnu ogradu. 
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            Ante Fabijanić – Grad Pag je podnio tuţbu prema izvoĊaĉu radova na  djeĉjem vrtiću. 

            Domagoj Viĉević -  Ĉuo sam informaciju da je stigla presuda za Vrtić i da  smo taj 

spor izgubili i da moramo platiti  od 4,5 milijuna kuna. 

            Ante Fabijanić – Mi se s njima tuţimo. Oni potraţuju oko 4,5 milijuna kuna i mi smo  

isto tako utuţili njih . Proces je u tijeku. 

 

            Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s  11 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                           ODLUKU 
 

             O DAVANJU SUGLASNOSTI  ZA POTPISIVANJE I REALIZACIJU  
              UGOVORA O DODJELI   BESPOVRATNIH SREDSTAVA IZ PROGRAMA  

               ULAGANJA U ZAJEDNICI MINISTARSTVA REGIONALNOG RAZVOJA 

                                       I FONDOVA EUROPSKE UNIJE 

 

 

 

AD -2. GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAĈUNA GRADA PAGA ZA 2019.  

            GODINU 

2.1. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA  

       KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA  2019.GODINU, 

2.2. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA  ODRŢAVANJA KOMUNALNE  

       INFRASTRUKTURE ZA 2019.GODINU 

 

         Diogen Šuljić –  U izvještajima su detaljno navedeni svi primitci i izdaci. Napomenuo 

bih da je u prošloj godini ostvaren tekući rezultat Grada u iznosu od 1.617.398,21 kuna. Kada 

se tome pribroje  financijski rezultati proraĉunskih korisnika  zajedno sa prenesenim manjkom 

iz prijašnjeg razdoblja na kraju godine  se utvrdio financijski rezultat u vidu manjka u iznosu 

od 27.624.729,95  kuna koji će biti predmetom rasprave i naĉinom pokrića na  idućoj sjednici 

Vijeća 

 

       Obzirom da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţene akte na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici  s 9 glasova „za“ i 2 

„suzdrţana“ glasa donijeli 

 

           - GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA PAGA ZA  

              2019. GODINU 

            - IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I                         

              UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA  2019.GODINU 

            - IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA  ODRŽAVANJA KOMUNALNE  

              INFRASTRUKTURE ZA 2019.GODINU 
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AD -3.   II Izmjene i dopune PRORAĈUNA GRADA PAGA za 2020.godinu i projekcije  

               za 2021. i 2022. godinu 

       3.1.   I  Izmjene PROGRAMA gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture  

              Grada Paga   za 2020. godinu 

      3.2.  I Izmjene i dopune PROGRAMA odrţavanja komunalne infrastrukture  na podruĉju  

              Grada Paga za 2020 godinu 

 

         Digen Šuljić – Kako je navedeno u materijalima  Proraĉun  za 2020.godinu se  smanjuje 

sa 54.543.000,00  na 45.636.000,00 kuna. Sve je taksativno   prikazano kroz  materijale 

odnosno programe. Posljedica ovog smanjenja je uzrokovana  zbog epidemije korona virusa. 

        Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţene akte 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s  11 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 
 

        II IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2020.GODINU I  

            PROJEKCIJE ZA 2021. I 2022. GODINU, 

        I   IZMJENE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE  

            INFRASTRUKTURE  GRADA PAGA   ZA 2020. GODINU, 

        I  IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE  

           INFRASTRUKTURE  NA PODRUČJU  GRADA PAGA ZA 2020 GODINU 

 

 

AD - 4. ODLUKA O KRATKOROĈNOM ZADUŢENJU PUTEM OKVIRNOG KREDITA  

             PO POSLOVNOM RAĈUNU 

 

          Digen Šuljić – Kao i dosadašnjih godina ovime bi se Grad  kratkoroĉno zaduţio po 

poslovnom raĉunu  tj. na rok od 12 mjeseci  kod Erste banke u iznosu od 1,500.000,00 kuna  

        Obzirom da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s  11 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                           ODLUKU 

             O KRATKOROČNOM ZADUŽENJU PUTEM OKVIRNOG KREDITA  

                                         PO POSLOVNOM RAČUNU 

 

 

    Otišao vijećnik Ţeljko Marţić te je sjednici nazoĉno 10 vijećnika. 

 

 

AD - 5. ODLUKA O KORIŠTENJU  DIJELA NAPLAĆENIH SREDSTAVA  
             KOMUNALNOG DOPRINOSA I    KOMUNALNE NAKNADE ZA DRUGE NAMJENE  

              RAZLIĈITE OD NAMJENA PROPISANIH ĈLANKOM 76. I 91.  ZAKONA O   

              KOMUNALNOM GOSPODARSTVU (NN BROJ 68/18, 110/18 I 32/20) 

 

            Digen Šuljić – Pred vama je prijedlog Odluke o korištenju  dijela naplaćenih sredstava 

komunalnog doprinosa i komunalne naknade za druge namjene razliĉite od namjena 

propisanih ĉlankom 76. i 91. Zakona o komunalnom gospodarstvu. Ovime je dana mogućnost 

jedinicama lokalne samouprave da ova sredstva koriste i za druge potrebe od navedenih u 

ĉlancima 76. i 91 Zakona. Prijedlog je da se ta sredstva koriste u druge svrhe do maksimalno 

60% naplaćenog iznosa sredstava. 
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            Branimir Paro Vidolin –  Za koji period će se ova odluka primjenjivati? 

            Diogen Šuljić – ova odluka je na snazi do opoziva  ministarstva odnosno Vlade RH. 

            Domagoj Viĉević –  da li je izriĉito potrebno da Gradsko vijeće donese ovakvu odluku 

obzirom da je  ta mogućnost dana  propisima Vlade RH. 

            Diogen Šuljić -  Dana je  ta mogućnost, a Vijeće odluĉuje o njoj. 

            Dario Grašo -   Ovakva odluka mi se ne sviĊa. Pogotovo ĉlanak 3. jer je dana 

mogućnost da se moţe produţiti i na drugo vremensko razdoblje.  Zakon o komunalnom 

gospodarstvu je izriĉito rekao kako se ta sredstva mogu trošiti. Donošenje ovakve  odluke  

jedino je u redu na naĉin da se to odnosi samo na ovu godinu obzirom na situaciju nastalu 

izazvanu korona virusom. Ne  slaţem da to bude i za iduću godinu. Stoga predlaţem slijedeći 

amandman: da se u ĉlanku 3. Odluke briše odredba da se to produţi  i na 2021. godinu. 

            Diogen Šuljić – Ova odluka moţe egzistirat najdulje do opoziva Ministarstva 

graditeljstva i prostornog ureĊenja. Ovime imamo mogućnost korištenja tog dijela sredstava 

ukoliko nam to zatreba. Ovakvu odluku su donijeli mnogi gradovi. 

            Ante Fabijanić –  Za vrijeme korona virusa RH  je ukinula dosta primanja lokalnoj 

samoupravi: Stoga je dala mogućnost da, ukoliko se za to ukaţe potreba,  jedinice lokalne 

samouprave koriste i ova sredstva za druge namjene od propisanih Zakonom o komunalnom 

gospodarstvu. 

            Ana Šupraha – To su namjenska sredstva  i ona se uglavnom koriste namjenski, ali se 

ovom Odlukom omogućava, da  Grad ta sredstva koristi i za neke hitne intervencije. 

            Franĉi Bukša- Ispred sebe imam zapisnik Povjerenstva za proraĉun i financije ĉiji su 

ĉlanovi pozvani na sjednicu Povjerenstva.  Molio bih ĉlanove Povjerenstva da  sudjeluju u 

radu Povjerenstva, a  ako ne mogu biti ĉlanovi  neka delegiraju drugog ĉlana. Obzirom  

Da nisu prisustvovali radu Povjerenstva ne bi trebali imati mogućnost da o tome raspravljaju i 

na Vijeću. 

            Dario Grašo – Kada je bila sjednica Povjerenstva bio sam na poslovnom sastanku i 

nisam  mogao biti prisutan. Vi koji ste u vladajućoj koaliciji  postavljate pitanja, a meni koji 

sam u oporbi spoĉitavate da  na Vijeću ne mogu postavljati pitanja. 

            Franĉi Bukša – Ja sam dao natuknicu,a gospodin  na koga se to odnosilo se sada javio. 

Većina nas su privatnici. Ako ne moţete prisustvovati odreknIte se tog ĉlanstva. 

            Jasna Magaš – Da li predlagaĉ prihvaća amandman vijećnika Daria Graše. 

            Ante Fabijanić  - Ne prihvaćam. 

 

          Jasna Magaš- dajem amandman vijećnika Daria Graše na usvajanje. 

          Nakon prebrojavanja glasova utvrĊeno je da sa 3 glasa“za“ i 7 glasova“protiv“ nije 

prihvaćen  amandman vijećnika Daria Graše. 

 

         Zatim je predsjednica Vijeća dala predloţeni akt na usvajanje te nakon prebrojavanja 

glasova konstatirala da su vijećnici  s  8 glasova „za“ , 1 glasom „protiv“ i 1 „suzdrţanim“  

glasom donijeli 

                                                           ODLUKU 
           O KORIŠTENJU  DIJELA NAPLAĆENIH SREDSTAVA  KOMUNALNOG         

            DOPRINOSA I    KOMUNALNE NAKNADE ZA DRUGE NAMJENE  

            RAZLIČITE OD NAMJENA PROPISANIH ČLANKOM 76. I 91.  ZAKONA O   

            KOMUNALNOM GOSPODARSTVU (NN BROJ 68/18, 110/18 I 32/20) 

 

          Otišao vijećnik  Borko  Oguić te je sjednici  nazoĉno  9. vijećnika. 
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AD -6. ODLUKA O DJELOMIĈNOM OSLOBAĐANJU OD PLAĆANJA NAKNADE ZA  

             JAVNE POVRŠINE NA PODRUĈJU  GRADA PAGA 

 

   Ana Šupraha - U cilju ublaţavanja ekonomskih posljedica koronavirusa (COVID – 

19), u travnju ove godine, Gradsko vijeće Grada Paga donijelo je  Odluku o privremenom 

osloboĊenju od plaćanja zakupnine za poslovne prostore u vlasništvu Grada Paga. 

Ovom Odlukom predlaţe se nova mjera koja je prvenstveno usmjerena na pomoć 

poduzetnicima kojima je smanjen obim poslovanja te je cilj ove ekonomske mjere prije svega 

opstanak obrtnika i trgovaĉkih društava odnosno gospodarskih subjekata koji obavljaju 

poslovnu djelatnost na podruĉju Grada Paga, ali ovakva mjera ima i svoj socijalni efekt, a to 

je oĉuvanje radnih mjesta.  

            Branimir Paro Vidolin – temeljem ovog prijedloga  nekih se stavlja u neravnopravan 

poloţaj, pa se  tako  ne smanjuje  onima koji imaju  zakup tijekom ljeta, za koncesijska 

odobrenja i dr. Nekima se obveza smanjuje za 20% a nekima za 10%. Smatram da je korona 

virus svih pogodio i teško je odreĊivat koga više koga manje. Stoga smatram da ovakva 

odluka nije u redu. 

            Ante Fabijanić- Smanjenje od 10% se odnosi na one koji rade samo preko ljeta dok je 

za domaće odnosno za one koji rade tijekom cijele godine, kada se zbroje sva oslobaĊanja 

odnosno umanjenja, ona iznose 40%. 

            Ana Šupraha –  Ranijom odlukom terase su se naplaćivale samo tijekom ljetnih 

mjeseci. Ovom odlukom plaćati će samo za mjesece za koje koriste terasu. 

 

         Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s  7 glasova „za“ , 1 

glasom “protiv“ i 1 „suzdrţanim“ glasom  donijeli 

 

                                                           ODLUKU 

          O DJELOMIČNOM OSLOBAĐANJU OD PLAĆANJA NAKNADE ZA  

                    JAVNE POVRŠINE NA PODRUČJU  GRADA PAGA 

 

 

AD - 7. ODLUKA  O  RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE  

             POLITIĈKIH STRANAKA I NEZAVISNIH VIJEĆNIKA ZASTUPLJENIH U  
             GRADSKOM VIJEĆU GRADA PAGA ZA 2020. GODINU 
 

            Sanja Bukša Kustić – ovom odlukom se rasporeĊuju sredstva za financiranje politiĉkih 

stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Gradskom vijeću na naĉin da se utvrdi jednak 

iznos za svakog vijećnika tako da svakoj politiĉkoj stranci pripadaju sredstva razmjerno broju 

njenih vijećnika i nezavisnim vijećnicima u trenutku konstituiranja Gradskog vijeća. Za 

svakog ĉlana vijeća tj. podzastupljenog  spola stranci  pripada još 10% iznosa predviĊenog za 

svakog vijećnika. 

 

          Obzirom da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                           ODLUKU 

                  O  RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE  

       POLITIČKIH STRANAKA I NEZAVISNIH VIJEĆNIKA ZASTUPLJENIH  

                U  GRADSKOM VIJEĆU GRADA PAGA ZA 2020. GODINU 
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AD - 8. ODLUKA O POTPISIVANJU DODATKA BR. 1. UGOVORA O PRUŢANJU  

               ENERGETSKE USLUGE U UŠTEDI ELEKTRIĈNE ENERGIJE U JAVNOJ  

              RASVJETI GRADA PAGA 

 

         Marija Radoslović - Gradsko vijeće Grada Paga dana 20. prosinca 2019. donijelo je 

Odluku o davanju suglasnosti za provedbu postupka javne nabave za pruţanje usluge 

energetske uštede u javnoj rasvjeti Grada Pag. Temeljem predmetne Odluke po okonĉanju 

postupka javne nabave potpisan je izmeĊu Grada Paga i tvrtke Jadrolux d.o.o. iz Pule, 

Arsenalska 8, OIB:28740076035 Ugovor o pruţanju energetske usluge u uštedi elektriĉne 

energije u javnoj rasvjeti Grada Paga(Ugovor o energetskom uĉinku). Dana 13. sijeĉnja 2020. 

zapoĉeli su radovi modernizacije javne rasvjete na podruĉju Grada Paga koje je nadzirao Ured 

ovlaštenog inţenjera elektrotehnike Andreje Fabijanića, mag.ing.el. Sukladno izvješću 

nadzornog inţenjera obilaskom terena utvrdio je da dio svjetiljki nije obuhvaćen izraĊenom 

projektom dokumentacijom i Ugovorom, a radi provoĊenja cjelovite mjere energetske obnove 

sustava javne rasvjete te postizanja optimalnih ušteda u potrošnji elektriĉne energije predlaţe 

potpisivanje Dodatka br. 1 Ugovora kako bi se i te dotrajale svjetiljke promijenile. Slijedom 

gore navedenog predlaţe se Gradskom vijeću Grada Paga donošenje ove Odluke. 

 

       Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici  s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                           ODLUKU 

               O POTPISIVANJU DODATKA BR. 1. UGOVORA O PRUŽANJU  

        ENERGETSKE USLUGE U UŠTEDI ELEKTRIČNE ENERGIJE U JAVNOJ  

                                        RASVJETI GRADA PAGA 

 

 
 

AD - 10. ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG NATJEĈAJA ZA PRODAJU 

               ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU GRADA PAGA 

 

         Ana Šupraha- Svrha prodaja predmetne nekretnine je osiguravanje sredstava za 

financiranje tekućih projekata. Naime, prihod od prodaje nekretnina predstavlja namjenska 

sredstva za financiranje kapitalnih rashoda, sukladno zakonskim odredbama i planiranim 

stavkama u Proraĉunu Grada Paga. 

      Ante Fabijanić – U odnosu na prijedlog Odluke koji ste dobili uz poziv za ovu sjednicu 

Vijeća predlaţem obzirom  da  preko te parcele prelazi cesta za što se predlaţe umanjenje 

površine dok cijena ostaje ista  Predlaţem izmjene, a to su: 

- da t.I. glasi:  

Predmet ove Odluke je prodaja neizgraĊenog graĊevinskog zemljišta u Šimunima, i to: ĉest. 

zem. 2723/152,  površine 1433 m2, upisane u zk.ul. 2139 k.o. Kolan, umanjene za površinu 

preko koje prolazi nerazvrstana cesta, prikazana na geodetskom situacionom nacrtu, koji je 

izradila GEOPRIZMA D.O.O. 13.07.2020. godine. 
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-  da t.II glasi: 

Sukladno Elaboratu o procijenjenoj minimalnoj vrijednosti nekretnina (KLASA: 932-01/20-

10/57, URBROJ: 17-20-2, od 06.07.2020.), koji je izradio stalni sudski vještak za procjenu 

nekretnina i opreme, mr.sc. Josip Babeli, dipl.ing.graĊ., poĉetna cijena zemljišta iz t.I. ove 

Odluke iznosi 1.100,00 kn/m2.“ 

 

       Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na sa 

izmjenama koje je  iznio gradonaĉelnik kao predlagaĉ  akta  na usvajanje te nakon 

 prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ (jednoglasno)  donijeli 

 

                                                           ODLUKU 

               O RASPISIVANJU JAVNOG NATJEČAJA ZA PRODAJU 

                            ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU GRADA PAGA 

 

 

 

AD -11. ODLUKA O UTVRĐIVANJU SVOJSTVA NERAZVRSTANE CESTE  JAVNOG  

                DOBRA U OPĆOJ UPORABINC 11 (2259 K.O. KOLAN) 

 

           Obzirom da se kod toĉki  11. do 16. radi o istom postupku predsjednica Vijeća 

predloţila je da se  da jedno obrazloţenje za sve toĉke, a izglasavanje će se vršiti zasebno po  

utvrĊenim toĉkama dnevnog reda. 

          Ana Šupraha - Zakon o cestama propisan je postupak evidentiranja upisa javnih i 

nerazvrstanih cesta u zemljišnu knjigu i katastar.  To su ceste koje se na dan stupanja na snagu 

tog Zakona koriste za promet vozila po bilo kojoj osnovi i koje su pristupaĉne većem broju 

korisnika, a koje nisu razvrstane kao javne ceste u smislu ovoga Zakona, postaju nerazvrstane 

ceste. Nerazvrstane ceste  koje nisu upisane u zemljišnim knjigama ili u tim knjigama nije 

upisano njihovo stvarno stanje, upisuju se u zemljišne knjige po sluţbenoj duţnosti na temelju 

prijavnog lista koji nakon evidentiranja nerazvrstane ceste, odnosno njezinog stvarnog stanja 

u katastru, zemljišnoknjiţnom sudu po sluţbenoj duţnosti dostavlja tijelo nadleţno za 

katastar. Nerazvrstane ceste izgraĊene do dana stupanja na snagu Zakona o cestama koje nisu 

evidentirane u katastru ili nije evidentirano njihovo stvarno stanje, evidentiraju se u katastru 

na temelju geodetskog elaborata izvedenog stanja nerazvrstane ceste, a koji pribavlja i 

nadleţnom tijelu za katastar dostavlja jedinica lokalne samouprave. Takve nerazvrstane ceste 

upisat će se u zemljišnu knjigu kao javno dobro u općoj uporabi, kao neotuĊivo vlasništvo 

jedinice lokalne samouprave uz upis pravne osobe koja upravlja javnom cestom, bez obzira na 

postojeće upise u zemljišnoj knjizi. 

 

       Obzirom da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                           ODLUKU 

         O UTVRĐIVANJU SVOJSTVA NERAZVRSTANE CESTE  JAVNOG  

                    DOBRA U OPĆOJ UPORABINC 11 (2259 K.O. KOLAN) 
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AD - 12. ODLUKA O UTVRĐIVANJU SVOJSTVA NERAZVRSTANE CESTE JAVNOG  

                DOBRA U OPĆOJ UPORABI NC 14 (16648 K.O. PAG) 

             

       Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s  9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                           ODLUKU 

          O UTVRĐIVANJU SVOJSTVA NERAZVRSTANE CESTE JAVNOG  

                DOBRA U OPĆOJ UPORABI   NC 14 (16648 K.O. PAG) 

 

 

 

AD - 13. ODLUKA O UTVRĐIVANJU SVOJSTVA NERAZVRSTANE CESTE JAVNOG  

                DOBRA U OPĆOJ UPORABI NC 15 (16649 K.O. PAG) 

 

       Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                           ODLUKU 

         O UTVRĐIVANJU SVOJSTVA NERAZVRSTANE CESTE JAVNOG  

                DOBRA U OPĆOJ UPORABI NC 15 (16649 K.O. PAG) 

 

 

 

AD -14. ODLUKA O UTVRĐIVANJU SVOJSTVA NERAZVRSTANE CESTE JAVNOG  

              DOBRA U OPĆOJ UPORABI NC 21 (10696 K.O. PAG) 

 

       Obzirom da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                           ODLUKU 

            O UTVRĐIVANJU SVOJSTVA NERAZVRSTANE CESTE JAVNOG  

              DOBRA U OPĆOJ UPORABI NC 21 (10696 K.O. PAG) 

 

 

 

AD -15. ODLUKA O UTVRĐIVANJU SVOJSTVA NERAZVRSTANE CESTE JAVNOG  

               DOBRA U OPĆOJ UPORABI NC 23 (KOŠLJUN) 

 

       Obzirom da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                           ODLUKU 

           O UTVRĐIVANJU SVOJSTVA NERAZVRSTANE CESTE JAVNOG  

                   DOBRA U OPĆOJ UPORABI NC 23 (KOŠLJUN) 
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AD -16. ODLUKA O UTVRĐIVANJU SVOJSTVA NERAZVRSTANE CESTE JAVNOG     

              DOBRA U OPĆOJ UPORABI NC 24 (VODICE K.O. PAG) 

 

       Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                           ODLUKU 

         O UTVRĐIVANJU SVOJSTVA NERAZVRSTANE CESTE JAVNOG     

              DOBRA U OPĆOJ UPORABI NC 24 (VODICE K.O. PAG) 

 

 

 

-VIJEĆNIĈKA PITANJA 

 

1. Toni Herenda –  Vezano za  parkiranje na  podruĉju Stare rive te uz magazine soli. 

Prošle godine se govorilo da bi moglo doći do propadanja tog dijela obale,  a sada tamo 

se nalazi zabavni park. Što je sa solarom? 

Ante  Fabijanić-  bila je planirana sanacija tog dijela obale. Kako do toga nije došlo 

odnosno planira se  sa krenuti sanacijom u studenom ove godine kroz ljeto smo 

iznajmili  površinu Stare rive obzirom da nam je bitno dobiti svaku kunu. Što se tiĉe 

solara on je gotov i on će biti postavljen kraj ove godine. 

 

2. Branimir Paro Vidolin –   na plaţi „MaĊarica“ je postavljen ponton. Da li je za to bio 

raspisan natjeĉaj? 

Ante Fabijanić – Za to nije bio natjeĉaj. Grad je obavijestio Ţupaniju u ĉijoj jer to 

nadleţnosti i koja je izdala rješenje o uklanjanju ĉije provoĊenje se razvuĉe  do kraja 

ljeta. To se ponavlja iz godine u godinu.  

 

3. Franĉi Bukša – Osvrnuo bih se na Ţupanijsku luĉku upravu  i kada ćemo prestati biti 

vezani  za nju. DogaĊa  nam se da  nas ona koĉi u svemu. Uzima prihoda sa našeg 

podruĉja a vraća nam mrvice. Nadalje kada će se nešto poduzeti da Pag postane 

„sigurna“ luka jer svugdje u nautiĉkim kartama piše da smo „nesigurna“ luka? 

Ante Fabijanić –Što se tiĉe luke toĉno je da smo nesigurna luka obzirom da se nalazimo 

pod Velebitom i na udaru smo bure. Ĉinjenica je da je Grad sam izradio svu potrebnu  

dokumentaciju za  izgradnju  tzv Ċige. Ona je vrijedna cca 230 milijuna kuna. Mislili 

smo da ćemo ući u projekte Ministarstva mora ali su nam konzervatori izdali negativno 

mišljenje i projekt je zastao. Na to smo se ţalili. Ponovili smo postupak  i sada smo 

dobili pozitivno mišljenje od Ministarstva kulture. Projekt će ići ali smo izgubili  mnogo 

vremena. 

Franći Bukša- ĉinjenica je da Konzervatorski odjel u Zadru ima razliĉite kriterije kada 

je u pitanju privatni investitor, a kada su u pitanju projekti Grada. Kada se radi o 

privatnicima svašta se dopušta pa taku u  jezgri grada imamo  razliĉite otvore prozora i 

vrata, a kada su  u  pitanju projekti Grada  gleda se na svaku sitnicu. 

Ante Fabijanić – Sada idemo u izradu nove prometne dokumentacije parkinga i opet 

oĉekujem problem   od strane Konzervatorska odjela iako im je mišljenje Ministarstva 

trebalo biti primjer. 
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4. Domagoj Viĉević –  Već puno puta sam postavio pitanje vezano za ruševinu objekta 

bivšeg hotela Bellewue. Takvo stanje narušava izgled grada a i utjeĉe na okolne 

iznajmljivaĉe apartmana. Ĉudi me da već dugi niz godina nismo iznašli rješenje za to. 

Apeliram da se nešto poduzme. Pored toga apelirao bih i na stanje ĉistoće grada i 

odlaganje smeća svuda unaokolo. Javne površine i parkinzi su neureĊeni. Svugdje se  

odlaţe smeće. Mi smo turistiĉki grad i moramo nešto poduzeti vezano za to.  Punjenje 

Proraĉuna svakako mora biti naš interes  ali bez obzira na to ne moţemo u grad stavljati 

svakakve sadrţaje. Moramo imati neku mjeru. Moramo odrediti što moţe biti u centar 

grada a što ne. Ako treba neka se osnuje neko  tijelo koje će vezano za to dati struĉno 

mišljenje. Mi smo turistiĉka destinacija i moramo voditi raĉuna o tome. 

Ante Fabijanić – Što se tiĉe rješavanje  problema hotela Bellewue  oĉekujem da ćemo o 

o tome raspravljati na slijedećoj sjednici Gradskog vijeća.  Svi razgovori koji su se 

vodili sa bivšim vlasnicima su propali. Vlasnik hotela je Karlovaĉka banka koje je bila 

spremna to sanirat no i tu je nastao problem obzirom na promjenu vlasniĉke strukture u 

toj banci. Moramo to rješiti. 
 

 

         Obzirom da više nije bilo  pitanja predsjednica Vijeća zakljuĉila je rad sjednice. 

 

 

Dovršeno u   12,45  sati. 
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